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Prezydent m. Wtoclawka

W zwiqzku z rozpatrywoniem w dniu 27.08.2019 podczas obrad Sesji

Rody Miasto Wloctawek zmian do budietu miasta 20L9 r w zakresie dr6g
publicznych w miastoch no prawoch powiotu rozdziat 50015, w imieniu

mieszkaricow uprzejmie prosze o udzielenie informacji o przebudowaniu-
przeloieniu czqici chodnikd i zjazd6w indywidualnych ul. Zbiegniewskiej z

odpowiednim spadkiem-pochyleniem na odcinku od skrzy2owania ul.

Wieiskiej prawo strono - sygnalizacja iwietlna w kierunku ul. Konopnickiej w
bieiqcym roku.

Od kilku lat proiba mieszkortcow podyktowana jest faktem, 2e przy

kaidorozowych opadoch deszczu wody opadowe z duiej zlewni skrzy2owania z

ul. Wieiskiej - Zbiegniewskiej przeplywajq przez bardzo zani2ony krawq2nik

ulicy Zbiegniewskiej na chodnik ul. Zbiegniewskiejtworzqc bardzo duie
rozlewiska, kaluie zabierajqc bardzo duie iloSci piasku i nieczystoici i wody te
dolei przedostajq siq do posesji nieruchomoici wzdtui ul. Zbiegniewskiej-od

skrzy1owania z ul, Wiejskq zalewajqc podworka i piwnice, tereny zielone itp.

Z powa2aniem


